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Arnold & Richter Cine Technik GmbH & Co. Betriebs KG     

Business Unit Lighting, Pulvermühle, D-83071 Stephanskirchen       

  
EG–Konformitätserklärung 

EC–Declaration of Conformity 
 
 

Produktbezeichnung / Product Description: 

Elektronische Vorschaltgeräte für LED-Scheinwerfer, für professionellen Gebrauch /Electronic 
controlgear for LED luminaires, for professional use: 

• S 30 PSU 

• S 60 PSU 

 

Die bezeichneten Produkte stimmen mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien überein: 

The designated products conform to the specifications of the following European directives: 

 

• Richtlinie 2004/108/EG des Europäischen Parlaments und des Rates vom 15. Dezember 2004 zur 
Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit 
und zur Aufhebung der Richtlinie 89/336/EWG 

Directive 2004/108/EC of the European Parliament and of the Council of 15 December 2004 on the approximation of the laws 
of the Member States relating to electromagnetic compatibility and repealing Directive 89/336/EEC 

• Richtlinie 2006/95/EG des Europäischen Parlaments und des Rates vom 12. Dezember 2006 zur 
Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten betreffend elektrische Betriebsmittel zur 
Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen 

Directive 2006/95/EC of the European Parliament and of the Council of 12 December 2006 on the harmonisation of the laws of 
Member States relating to electrical equipment designed for use within certain voltage limits 

• Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 
zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten 

Directive 2011/65/EU of the European Parliament and the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain 
hazardous substances in electrical and electronic equipment 

 

Die Übereinstimmung mit den Richtlinien erfolgte unter Anwendung nachfolgend genannter harmonisierter 
Normen: 

The compliance with the requirements of the European Directives was proved by the application of the following harmonised standards: 

• DIN EN 55015:2013, DIN EN 61000-3-2:2006+A1:2009+A2:2009, DIN EN 61000-3-3:2013, 
DIN EN 61547:2009; 

• DIN EN 61347-2-13:2014, DIN EN 61347-1:2008+A2:2013, DIN EN 62493:2010; 
• DIN EN 50581:2012; 

 
Jahr der Anbringung des CE-Zeichens : 15 
Year of affixed CE-marking: 15 

 
Stephanskirchen, den 07.12.2015     

 

Gez./sgd.: ppa. Markus Zeiler      Gez./sgd.: Dr. Sebastian Lange  

Leiter Business Unit Licht  / Head of Business 
Unit Lighting: ppa. Markus Zeiler 

 Leiter Qualitätsmangement  / Head of Quality 
Management: Dr. Sebastian Lange 


